
Social- og Ældreudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 6. maj 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 408
Vil ministeren overveje, om det vil være mere praktisk og retssikkerhedsmæssigt betryg-
gende, hvis man samler afgørelseskompetencen på handicapområdet til færre enheder 
end de i dag 98 kommuner, så man kan sikre en mere specialiseret og ensartet sags-
behandling? Der henvises til, at det blev nævnt under besvarelsen af SOU alm. del - 
samrådsspørgsmål Æ den 5. maj 2022 om Rigsrevisionens rapport om forvaltningen på 
handicapområdet, at handicapområdet tilsyneladende er så komplekst, at sagsbehandler-
ne ikke er i stand til klart at vurdere, om en afgørelse er en afgørelse med klageadgang 
eller faktisk forvaltningsvirksomhed.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (UFG).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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